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11. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 11.12.2017  
 
 
Tomko: 
Interpelácia je na ihrisko s umelou trávou. Bol som tam asi trikrát, štyrikrát pozrieť, pracuje 
sa a asi  ten termín nebude dodržaný, ale to by nevadilo, ale ako uvažuje mesto s odstránením 
snehu na tejto umelej tráve s tým, že tie mechanizmy, ktoré by tam mali ísť na to odstránenie 
snehu by mali mať nejakú umelú radlicu, klasické radlice to asi nezodpovedajú. Či máme už 
pripravenú takúto radlicu a či plánujeme vôbec v tomto zimnom období toto ihrisko využívať, 
pokiaľ by nebola taká radlica na tú umelú trávu.  
 
PhDr. Čižmár: 
V prípade umelej trávy, mechanizmus na odstraňovanie snehu bude využívaný, to znamená tá 
plocha bude očistená tak, aby bola k dispozícii na športovú činnosť, čiže budú disponovať 
takýmto zariadením. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
 
 
 
 
 
 


